

## Humanistiska föreningen

### Styrelsemötesprotokoll #21

2023-11-30

#### Styrelseledamöter

#### Närvarande

Oliviae Odenskiöld	Ordförande	x
Anna Sjöström	Vice ordförande	x
Kat Bergström	Sekreterare	x
Alexander Hallberg	Skattmästare	x
—	Vice skattmästare	
Erika Sjöström	Klubbmästare	x
Lillevi Dotta Hagström	Vice klubbmästare	
—	Programansvarig	
—	Vice programansvarig	
Marie Börjesson	Övermarskalk	x
Alexander Löf	Vice övermarskalk	x
Claire Lindsay	Informationsansvarig	
Irina Grön	Vice informationsansvarig	

#### Övriga

Bengt Novén	Inspektor
Anna Börjesson	Sakrevisor
Anders Ebbe Nyman	Sakrevisor
Stefanie Tagesson	Sakrevisorsuppleant

KB 1 MB

**1. Mötets öppnande**

Ordförande Oliviae Odenskiöld förklarar mötet öppnat kl 17:34

**2. Justering av röstlängd**

7 närvarande styrelseledamöter äger rösträtt varav 1 via länk.

**3. Godkännande av föredragningslista**

Föredragningslistan godkänns med tillägg av 15.c *SoFa Kaozsittning 12 december* och 15.d. *Lillevi Nyårsfest 31 december*

**4. Val av mötessekreterare**

Oliviae nominerar Kat Bergström till mötessekreterare.

Styrelsen beslutar

*att* välja Kat Bergström, till mötessekreterare.

**5. Val av justerare tillika rösträknare**

Marie Börjesson nominerar sig själv till justerare tillika rösträknare för mötet.

Styrelsen beslutar

*att* välja Marie Börjesson till justerare tillika rösträknare för mötet.

**6. Föregående mötesprotokoll**

Föregående mötesprotokoll bordläggs.

**7. Adjungeringar**

Inga adjungeringar.

**8. Sekreterare**

Kat är föredragande. Kat och Tim har besökt arkivet för att titta på föreningens gamla dokument och Kat har eventuellt lite planer för ett nytt arkiveringssystem för material på sociala medier.

**9. Presidiet**

**a. Rapport: Gula villan + kansli**

Kansliet har möblerats om och städats, skåpen och spelen har sorterats och gittaren har hängts upp på väggen. Mötet diskuterar nya inköp av bland annat lampor och förlängningsladdar

Erika och Parsa har städad den tidigare nerspydda toaletten (förhoppningsvis) en sista gång.

Vissa skåp är i behov av en grundligare städning, och föreningen bör köpa in supersorb eller dylikt för att ha i huset ifall det behövs.

Dörren till trappan vid baren har lämnats öppen lite för många gånger, detta bör inte återupprepas.

**b. SUS åsiktsdokument**

SUS har ett dokument som förtecknar SUS "officiella åsikter". Detta dokument kan föreningen komma med kommentarer och tillägg till.

Dokumentet återfinns i beredningsunderlaget för möte 20. Deadline för styrelsen att inkomma med förslag till presidiet är den 16e december.

**c. Överlämning 3/12**

Ett generellt mail med inbjudan till överlämning har skickats ut, presidiet kommer att gå igenom överlämningsdokumenten innan överlämningen. Styrelsen uppmanas komma i tid, och informeras i korthet om schemat för dagen som också finns i mailet.

**d. Kickoff och Tackoff med SUS**

Eftersom det i samarbetsavtalet står att det ska ske en fest för föreningarnas engagerade organiseras kickoff respektive tackoff. Kickoff kommer att ske den 11 januari 2024 kl 15:00, för styrelser och engagerade. Tackoff sker samma dag kl 17:00 - dit inbjuds alla engagerade från 2023 samt de nya styrelserna för 2024.

**e. Projektmedel från SUS period 1 2024**

Föreningen kan söka projektmedel från SUS för en hel del olika aktiviteter. Medel för bokklubben bör sökas, kanske även för filmklubb och kroki. Deadline för ansökan är 15e december. Förslag bör inkomma till presidiet senast 11e december.

**10. Skattmästeriet**

**a. Lägesrapport**

Föreningens årsresultat ligger i nuläget på ca 300 000 minus, men föreningen har i nuläget inte fått in fakultetsbidraget på ca 700 000 så det ser bra ut ekonomiskt. En anledning till att resultatet ser bra ut är att budgeteringen för året har varit något orimlig.

Hallberg kommer att skicka ut fakturor till de i styrelsen som har representation att betala.

Investeringar till villan diskuteras.

**11. HumF Klubbmästeri**

Erika föredrar punkterna.

**a. Utvärdering tidigare pubar**

**i. 70-tals Pub 22/11**

Puben var mycket lugn och trevlig och stängde tidigt på grund av få besökare. En besökare blev sjuk och toaletten behövde saneras flera gånger efter. Marie hoppade in och höll i puben.

**ii. Löningspub med karaoke 24/11**

Löningspuben var också mycket lugn, totalt 29 besökare under kvällen. Erika och Parsa arbetade vidare med att sanera tidigare nämnda toalett.

**iii. Onsdagspub 29/11**

Även denna pub var lugn, men med något fler besökare, ca 60 st.



**b. Kommande pubar**

**i. Högtidsquiz Pub 6/12**

Sista onsdagspuben för terminen.

**ii. Sista puben 15/12**

Denna pub skulle blivit en nest-fest, men då väldigt få verkar kunna delta kommer denna eventuellt ske i januari.

*paus 18:42*

*mötet återupptas 19:33*

**12. Programutskottet**

**a. HumHum**

Claire Lindsay meddelar skriftligt att kören övar intensivt inför Luciabalen och att det verkar gå bra för kören överlag. Kören sjöng på både ugglemiddagen och 140-jubiléet och det gick bra. Martin Sten har tackat ja till att vara körledare även nästa termin.

**b. Bokcirkel**

Svenska bokcirkeln har sin sista träff under dagens möte 30/11. Jorge har tillfrågats om att fortsätta arbeta med den engelska bokcirkeln till våren, och tackat ja. Mathilde ska tillfrågas om att fortsätta med den svenska bokcirkeln.

**c. Julpyssel med NF 1/12**

Kat deltar från styrelsen, detta förbereds under kvällen efter styrelsemötet.

**13. Övermarskalksämberet**

**a. Ugglornas afton 13/12**

Övermarskalkerna har inte mycket nytt att rapportera. Alkohol, snittar och utökat tillstånd för att kunna släppa in allmänheten och ha öppet till 05 är på gång. En entréavgift kommer tas för de som inte har balbiljett. 50 kr för icke-SUSmedlem och 25 kr för SUS-medlem.

**14. Informationsutskottet**

**a. Nyhetsbrev #8**

Nyhetsbrev#8 har skickats ut.

**b. Hemsidan**

Kat arbetar vidare med layout och vissa nya sidor.

**15. Externuthyrningar**

**a. Ana Maria Lindqvist 40 års-fest 11 eller 25 maj 2024**

Styrelsemötet beslutar

*att godkänna uthyrningen preliminärt*

b. Rotaract jubileumssittning 13 april 2024

Styrelsemötet beslutar

att godkänna uthyrningen preliminärt

c. SoFa Kaozsittning 12 december

Noel kommer att informeras om vikten av att städa då föreningen har uggloras afton 13/12

Styrelsemötet beslutar

att godkänna uthyrningen

d. Lillevi Nyårsfest 31 december

Styrelsemötet beslutar

att godkänna bruk av lokalen

**16. Inbjudningar**

a. **Föreningen Ekonomernas Vintersittning 18/12**

Hallberg och Oliviae uttrycker eventuellt intresse för att gå.

**17. Under mötet väckta frågor**

Problemet med att NF marknadsfört sin efterfest till Luciabalen som den enda efterfesten har åtgärdats.

**18. Mötets avslutande**

Oliviae tycker om alla väldigt väldigt mycket.

Mötet avslutas kl 20:09

Justeras



Oliviae Odenskiöld  
Ordförande



Kat Bergström  
Mötessekreterare



Marie Börjesson  
Justerare